

# 裘錦秋中學(屯門)

### Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

#### 家長通告 2023-2024/096

#### English Fun Day

#### 敬啟者:

為提升同學學習英語興趣與效能,我校於 11 月 23 日為中一至中五級同學安排了 English Fun Day 活動,詳情如下:

日期	上學時間	放學時間	
11月23日 (星期四)	上午8時15分或以前	中一至中二級	下午1時45分
		中三至中五級	下午12時45分

#### 備註:

- 1. English Fun Day 屬正常上課日,同學必須準時回校。
- 2. 如因病未能回校,必須在復課日連同家長信及證明文件,如有效的醫生紙等,辦 理告假手續。
- 3. 中一至中二級同學將在學校進食午餐後才離校,如沒有經學校訂餐的同學,請家 長為子女安排午餐,讓子女當天帶備午餐回校。
- 4. 中六級須考試的同學,需如常出席考試,其餘中六級同學當天不用回校。

如有查詢,請致電 2461 1555 與金浩暉助理校長或劉展耀老師聯絡。

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二三年十一月二十日



# 裘錦秋中學(屯門)

## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

### Parents Circular 2023-2024/096 English Fun Day

Dear Parents/Guardians,

To enhance students' English proficiency and interest in learning English, the School has arranged the English Fun Day activity for Form 1 to Form 5 students on 23 November 2023 (Thursday).

Details of the event are as follows:

Date	Arrival Time	Dismissal Time	
23 November 2023 (Thursday)	On or before 8:15 A.M.	Form One to Form Two Students	1:45 P.M.
		Form Three to Form Five Students	12:45 P.M.

#### Please note:

- 1. The English Fun Day is treated as a regular school day. Students must return to school on time.
- 2. If your child is unable to return to school due to illness, a leave application must be submitted along with a parent letter and supporting documents, such as a valid medical certificate on the day of their return.
- 3. Form 1 to Form 2 students will leave school after having lunch on campus. If a student has not ordered lunch through the school, parents should arrange for their child to bring lunch to school on that day.
- 4. Form 6 students who have exams scheduled on that day must attend the exams as usual. Other Form 6 students do not have to attend school that day.

Should you have any enquiries, please contact Assistant Principal Mr Kam Ho Fai or Mr Lau Chin Yiu via 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal